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12. ČASTNIŠKI PLES

V programu OZSČ Maribor zavzema častniški ples osrednje 
mesto in kot tak predstavlja višek našega druženja in delovanja. 
Ples je priložnost, da naši častniki in podčastniki poklonijo 
večer svojim ženam in sopotnicam, prijateljem in vsem , ki na 
kakršenkoli način pomagajo pri realizaciji našega programa. V 
soboto, 26. januarja 2008, smo se zbrali v Festivalni dvorani 
Lent, ki je zelo primerna za takšno gala in elitno prireditev.

Za dobro glasbo in sproščene plesne korake je poskrbel 
ansambel SHOW BAND KLOBUK, ki je igral do zgodnjih jutranjih 
ur. V kulturnem programu, ki ga je izvirno in profesionalno 
povezoval gospod Martin Benko, je imel svečani pozdrav in 
nagovor predsednik OZSČ Maribor gospod Jože Škof, ki je 
vsem navzočim zaželel prijeten večer in pozdravil eminentne 
goste MO Maribor, predstavnike ZSČ Slovenije, predstavnike 
in goste 72. brigade Slovenske vojske, predstavnike ter goste 
37. VTP Maribor, goste OZSČ iz Metlike in ostale prisotne. 
Pozdravil nas je tudi župan občine Duplek gospod Janez Ribič, 
ki je velik podpornik OZSČ Maribor. Višek kulturnega programa 
je bil nastop Mladinskega pevskega zbora iz Sv. Martina in 

gospodov Tima Ribiča ter gosta iz daljne Japonske Suzukija 
Hidajakija, ki je v našem jeziku zapel del slovenske himne. 
S svojim umetniškim in bogatim pevskim repertoarjem sta 
virtuozna umetnika večkrat dodobra ogrela dlani poslušalcev.

ZSČ in mnoga območna združenja že leta načrtno gojijo plesno 
kulturo, ki tako postaja del obveznega bontona in našega 
družabnega življenja. Dunajski valček je kot protokol in uvertura 
v elitni večer, ki ga pozneje nadgradi slovenska polka in drugi 
plesi. Še drsi odtis plesnih korakov, še je v spominu zapeljiv 
pogled, še se peni šampanjec v kristalnih kozarcih, še odmeva 
predsednikovo vabilo za novi in naslednji ples v letu 2009. 
Takrat bo zopet vse tako lepo, kot je bilo današnji večer.

Predsednik in člani OZSČ Maribor se zahvaljujemo vsem 
nastopajočim za odličen kulturni program, gospodu Stojanu 
Auerju za gostovanje v prekrasni dvorani, vsem donatorjem 
pa srčna zahvala za razumevanje in nesebično pomoč, ki je 
polepšala naš prekrasni plesni večer.

Stane Anžel
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REPUBLIŠKA IN OBČINSKA PRIZNANJA
SILVO BEDRAČ – PLAKETA ZSČ

Podpolkovnik Silvo BEDRAČ je podpredsednik 
OZSČ Maribor in predsednik organizacijske 
enote TABOT – I. Svojo podpredsedniško 
funkcijo opravlja zelo vestno in odgovorno 
ter je v veliko oporo tako predsedniku kot 
celotnemu predsedstvu. Gospod BEDRAČ se 
je po zaključenem službovanju v Slovenski 

vojski upokojil. Vendar to ne vpliva na njegovo izjemno aktivno 
delovanje. Njegova pot kariernega častnika je bila prepoznavna 
in uspešna. Bil je poveljnik Pokrajinskega štaba TO in aktiven 
udeleženec osamosvajanja in junijsko-julijske vojne za Slovenijo 
leta 1991. Po osamosvojitvi Republike Slovenije pa je opravljal 
pomembne vojaške dolžnosti v 72. br. SV. Sedaj svoje izkušnje 
koristno uporablja v delu svoje vojaško strokovne stanovske 
organizacije in jih nesebično prenaša med svoje člane. V Zvezi 
slovenskih častnikov mu je zaupana zahtevna in odgovorna naloga 
glavnega in odgovornega nosilca priprav in izvedbe vsakoletnih 
tradicionalnih tekmovanj »DOT MARIBOR«. To nalogo opravlja zelo 
uspešno in brezhibno. Je dobitnik številnih vojaških priznanj in 
dobitnik ČASTNEGA ZNAKA ZSČ.

FRANC PREVORČIČ – PLAKETA ZSČ

Franc Prevorčič je dolgoletni član ZSČ. V OZSČ 
je opravljal različne funkcije, zdaj je pa član 
predsedstva in predsednik organizacijske Enote 
OZSČ Limbuš.
Vseskozi se aktivno vključuje v delo predsedstva 
in v svoji org. enoti s svojim velikim angažiranjem 
prispeva k uspešni realizaciji nalog in aktivnosti 

članstva. Njegov prispevek je tudi na področju DONATORSTVA, 
zlasti brezplačnih prevozov in logistične zagotovitve vsakoletnega 
»POHODA PEČKE«. Od leta 1998 opravlja zelo vestno naloge 
PRAPORŠČAKA OZSČ Maribor in redno z velikim ponosom 
prisostvuje s praporjem na raznih prireditvah, proslavah, 
komemoracijah in smrti naših članov tako na lokalnih kot državnih 
nivojih. Je dobitnik ČASTNEGA ZNAKA ZSČ.



ŠTAJERSKI ČASTNIK 25

REPUBLIŠKA IN OBČINSKA PRIZNANJA

ČASTNI ZNAK ZSČ

STANISLAV ANŽEL

Stanislav Anžel je dolgoletni član ZSČ in predsednik NADZORNEGA odbora pri OZSČ Maribor. Njegova zasluga 
je, da vsako leto uspešno poteka šahovski turnir v organizaciji ENOTE Malečnik. Kot predsednik nadzornega 
odbora se redno udeležuje sej predsedstva OZSČ Maribor, kjer aktivno sodeluje in svojimi stališči in predlogi 
veliko pomaga pri sprejemanju odločitev. Redno izvaja kontrolo koriščenja finančnih sredstev in opozarja na 
pravilnost postopkov v skladu z računovodskimi standardi. Je dobitnik PISNEGA PRIZNANJA ZSČ.

MARJAN FRANGEŽ

Marjan Frangež je član predsedstva OZSČ Maribor in predsednik org. Enote OZSČ Hoče, ki jo vodi zelo odgovorno 
in uspešno. Je zelo prizadeven in zna animirati članstvo za številčnejšo udeležbo na raznih aktivnostih. Že vrsto 
let je glavni organizator ekip, ki zastopajo OZSČ Maribor na Državnem prvenstvu ZSČ v smučanju na Golteh, pa 
tudi raznih drugih športno–rekreacijskih dejavnosti v organizaciji OZSČ Maribor.
Je dobitnik PISNEGA priznanja ZSČ.

JOŽE BERCE

Jože Berce je predsednik ZB NOB Maribor in upokojeni general, ki že vseskozi deluje v ZSČ, saj je njen član. Je 
idejni pobudnik, da so veteranske organizacije Maribora prve v Sloveniji podpisale LISTINO O MEDSEBOJNEM 
SODELOVANJU Z OZSČ Maribor in ustanovitelj KOORDINACIJSKEGA ODBORA in med podpisniki LISTINE. 
Sodelovanje med ZB NOB Maribor in OZSČ Maribor je zgledno prav po njegovi zaslugi.

MARJAN VRBNJAK

Marjan VRBNJAK je predsednik policijskega veteranskega društva SEVER Maribor. To je oseba, ki je najbolj 
zaslužna za uspešno sodelovanje med tem združenjem in OZSČ Maribor, ki je v zadnjem času na visoki ravni. Do 
našega združenja ima pozitiven in spoštljiv odnos ter korektno sodelovanje. Vedno se udeležuje vseh aktivnosti, 
na katere je kot predstavnik društva SEVER povabljen. 

ANTON KOROŠEC

Anton KOROŠEC je predsednik Območnega združenja veteranov vojne za Slovenijo Maribor. Zahvaljujoč njemu je 
sodelovanje med častniško in veteransko organizacijo na mariborskem območju zelo uspešno v obojestransko 
korist. To pravzaprav tudi ni naključje, saj je gospod KOROŠEC tudi dolgoletni in aktivni član ZSČ. Je udeleženec 
vojne za Slovenijo leta 1991, kjer je opravljal pomembne dolžnosti v tedanji Teritorialni obrambi. 

OBČINA DUPLEK

Občina Duplek ima izreden posluh in razumevanje do dela ZSČ ter ustvarjalno sodeluje zlasti z OZSČ Maribor in 
njegovo občinsko Enoto OZSČ Duplek.
Njeni predstavniki, zlasti pa župan občine Duplek, so vselej pripravljeni pomagati pri realizaciji programskih 
nalog OZSČ Maribor in v ta namen občina redno zagotavlja vsako leto finančno pomoč in tudi vse pogoje za 
delovanje org. ENOTE Duplek.

ELEKTRO TABGA

ELEKTRO TABGA je že vrsto let eden od najbolj zvestih donatorjev, saj je s svojimi predvsem finančnimi prispevki veliko pomagala 
pri realizaciji programa dela OZSČ Maribor. Še posebej ima izreden posluh in razumevanje do izvedbe državnih prvenstev v 
poznavanju vojaških znanj in večin pod imenom »DOT MARIBOR«, organizacije vsakoletnih dobro obiskovanih častniških plesov 
ter izdaje internega glasila OZSČ Maribor »Štajerskega častnika«.

PISNA PRIZNANJA ZSČ

JOŽE POŠTRAK

Jože Poštrak je član predsedstva OZSČ Maribor in predsednik ENOTE OZSČ v občini Duplek. Zelo aktivno se vključuje v delo 
predsedstva, uspešno vodi enoto in je zelo prizadeven. Po njegovi zaslugi se že drugo leto zelo uspešno organizira REKREACIJSKI 
POHOD »DUPLEK«, ki se ga udeležuje preko 150 članov.
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FRANJO LIPOVEC

Franjo LIPOVEC je kot predsednik Vojašničnega kluba v Vojašnici Generala Maistra najzaslužnejši, da lahko prostore kluba 
koristijo tudi člani OZSČ Maribor. Tako se je tam praviloma sestajalo predsedstvo in organizacijski odbor za pripravo in izvedbo 
državnega prvenstva v vojaških znanjih in veščinah DOT MARIBOR. 

STOJAN AUER – FESTIVALNA DVORANA LENT

Že nekaj let ima izjemen posluh in razumevanje za izvedbo častniškega plesa, ki ga organizira OZSČ Maribor. Njegovo osebje 
nam vedno priskoči na pomoč in zagotavlja uporabo prostorov in drugih storitev. Brez njegove pomoči in sodelovanja bi bila 
realizacija in izvedba častniških plesov prav gotovo otežena in cenovno nesprejemljiva za našo organizacijo.

FRANC KOŠIR – LD RAČE

Franc Košir kot starešina LD Rače že vrsto let aktivno sodeluje pri vsakoletnem usposabljanju članov ENOT OZSČ Slivnica. 
Zaslužen je, da so objekti LD za potrebe usposabljanja vedno na razpolago in urejeni. Osebno je angažiran tudi pri izvedbi 
streljanja z ZP in organizaciji ter pripravi družabnega dela.

PIZZERIJA MARK

Že več let je eden najzvestejših DONATORJEV, saj z brezplačno uporabo prostorov za potrebe ENOTE OZSČ Studenci veliko 
pripomore, da enota lahko uspešno dela.

PISNA PRIZNANJA OZSČ MARIBOR

1. Drago Kramer       6. Janez Zemljič
2. Jožef Marzidovšek      7. Sašo Smailagič
3. Ciril Dergant       8. Marjan Ferk
4. Branko Leitinger       9. Boris Škodnik
5. Jože Cijan       10. Milan Šikman
        11. Rudi Petrej  

Pripravil:
Ferdo Vtič

SREČANJE S ČASTNIKI ENOTE SLIVNICA

SREČANJE S ČASTNIKI ENOTE SLIVNICA

Rada bi opisala, kako sem začela zahajati na srečanja 
častnikov v Enoti Slivnica. Pisal se je 25. junij leta 1999. 
Bilo je srečanje invalidov na Limbuškem nabrežju. Nekaj 
obojestranskih pogledov in po nekaj plesih sva se dogovorila 
za naslednji zmenek. Tako je Branko P. začel osvajati moje 
srce. Povedal mi je, da je član združenja častnikov in da lahko 
sodelujem v Enoti Slivnica, ker so se začele vključevati tudi 
druge ženske kot pridružene članice. Čez čas me je začel vabiti 
s sabo na izlete in druga prijetna srečanja s častniki. Všeč so 
mi bila tekmovanja v streljanju, metanju šolske ročne bombe, 
spoznala sem nekatere osnove znanja o orožju. Ker sem bila 
srednješolka odlična strelka, sem se tudi na teh srečanjih 
dobro odrezala.
Leta 2002 sem osvojila pokal v streljanju z zračno puško. 
Pokal stoji pri meni doma na častnem mestu in sem na njega 
zelo ponosna.
Predsednik g. Bruno Kremavc, gonilna sila v tej enoti, je 
dejal »Prišla, videla, zmagala«. Prijaznost in prijateljski odnosi 
v tej enoti so naredili name odličen vtis in občutek, da sem 
dobrodošla, zato se vedno rada vračam in sodelujem. 
Rada se spominjam pohodov na Pečke, po občini Duplek, 
Brežice, posebej pa je name naredil vtis pohod na kraj, kjer je 
bila ustanovljena Gubčeva brigada. Zadovoljna sem, da sem 
letos sodelovala na »DOT 2008«, kjer je prvič nastopila ženska 
ekipa iz Enote Slivnica. Osvojile smo tretje mesto, sama pa 
sem bila v streljanju s pištolo tretja.

Misel, da napišem prispevek za glasilo Štajerski častnik, me 
je že nekaj časa spremljala, predsednik Enote Slivnica Bruno 
Kremavc pa me je pri tem vzpodbujal.
Tako je to, če se najdeta v ljubezni prleška deklina in štajerski 
fant.

Slavica – Zorislava
Bratuša

@
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DRUŠTVO VOJNIH INVALIDOV MARIBOR

V lanskem letu je bila podpisana pogodba o sodelovanju 
veteranskih organizacij na območju občine Maribor. Že do 
takrat bogato sodelovanje z vašim društvom se je še poglobilo 
in na zadnji seji veteranskih društev nam je bila izkazana ta 
čast, da se oglasimo v vašem časopisu. To bomo izkoristili in 
se vašemu članstvu predstavili.
V januarju naslednje leto bo 15 let delovanja našega društva. 
Petnajst let delovanja neke organizacije ni dolga doba, vendar 
je treba upoštevati, da naše društvo ni prva organizacija, ki 
združuje in povezuje vojaške invalide in družinske invalidske 
upravičence, kakor se včasih zmotno misli. Mi le nadaljujemo 
poslanstvo Zveze vojaških vojnih invalidov 
Slovenije, ki je od leta 1945 do združitve z ZZB 
NOV Slovenije v letu 1962 uspešno delovala kot 
samostojno združenje vojaških invalidov.
Pri tem je potrebno poudariti, da so bili vojaški 
invalidi organizirani že pred prvo svetovno vojno. V 
času avstroogrske države so imeli možnost, da se 
včlanijo v veteranska društva, ki so na slovenskih 
tleh nastajala ob prelomu 19. v 20. stoletje. 
To pomeni, da so bili vojni invalidi organizirani 
in povezani v različnih združenjih, ki so zastopala njihove 
interese, že mnoga desetletja pred ustanovitvijo našega 
društva, le da je bila zasnova organiziranja in delovanja 
združenj vojaških invalidov drugačna, kot je danes. Drugače 
povedano, današnje Društvo vojnih invalidov Maribor ima 
svoje korenine v primerljivih združenjih vojnih invalidov, ki so 
delovala že v desetih in dvajsetih letih prejšnjega stoletja, zlasti 
pa v združenjih vojnih invalidov, ki so nastala po prvi in po drugi 
svetovni vojni ter v Zvezi združenj borcev NOB, s katero so se 
vojni invalidi združili v letu 1962, v kateri so bili vojaški invalidi 
organizirani v posebne sekcije in komisije.
Vsa ta združenja vojnih invalidov so, podobno kot današnja 
društva, izvajala dopolnilno skrb za vojaške vojne in vojaške 
mirnodobne invalide ter svojce padlih v vojnah in svojce umrlih 
vojaških invalidov. Zato lahko upravičeno trdimo, da dejavnost 
društva temelji tudi na tradicijah, izkušnjah, ciljih in nalogah 
omenjenih organizacij. Pri tem pa se zavedamo, da je naše 
društvo nastalo in deluje v docela drugačnih razmerah kot 
naše predhodnice. 

Cilji, ki so zapisani v statutu in programskih usmeritvah 
društva in iz njih izhajajoče naloge, so docela primerljive z 
namenom ustanovitve društva vojnih invalidov, cilji so skladni s 
koncepcijo razvojne strategije invalidskega varstva v Sloveniji, 
s standardnimi pravili za izenačevanje možnosti invalidov, ki 
so zapisana v resoluciji generalne skupščine OZN, z Madridsko 
deklaracijo ter drugimi splošno veljavnimi dokumenti, ki govorijo 
o zagotavljanju človekovih pravic in posebej pravic invalidov, da 
se jim zagotovijo pogoji za človeka dostojno življenje. Pri tem 
bi posebej omenil, da so cilji in naloge društva docela skladni 
s priporočili in stališči Svetovne federacije veteranov, v katero 

je preko Zveze društev vojnih invalidov Slovenije 
povezano tudi naše društvo.
Društvo vojnih invalidov Maribor je invalidsko-
veteransko društvo. Temu primerno so opredeljeni 
tudi programi društva, kar je potrebno upoštevati, 
ko ocenjujemo našo dejavnost v preteklih 15 letih. 
Kot veteranska organizacija društvo sodeluje z 
veteranskimi in domoljubnimi združenji: ZZB in 
udeležencev NOB, ZVVS, Združenjem policijskih 
veteranov Sever, Zvezo slovenskih častnikov, zlasti 

pri realizaciji skupnih ciljev in projektov.
Kot invalidska organizacija je društvo in naša zveza s še 16-imi 
drugimi invalidskimi organizacijami povezana v SIOS, z vlogo 
Nacionalnega sveta invalidskih organizacij. V teh letih delovanja 
se je društvo vojnih invalidov Maribor uveljavilo kot nevladna 
organizacija, kot samostojni pravni subjekt civilne družbe, kot 
interesno združenje z jasno opredeljenimi cilji in nalogami, 
ki deluje v interesu vojaških invalidov, ugotavlja, predstavlja 
in zagovarja njihove potrebe, jim pomaga v premagovanju 
težav, ki so posledica invalidnosti in starosti, ki skrbi za 
boljše počutje vojaških invalidov in družinskih invalidskih 
upravičencev. Po programih, ki jih načrtujemo in izvajamo, 
ter po svojih programskih usmeritvah je društvo prepoznavno 
med veteranskimi in invalidskimi organizacijami, s katerimi je 
povezano in s katerimi sodeluje pri realizaciji skupnih ciljev.

Vasja Cimerman

6. POHOD NA PEČKE

TRADICIONALNI ŠESTI POHOD NA PEČKE 2008
Že šestič smo se predsedstva enot OZSČ Limbuša Peker in 
Studencev odločili, da izvedemo tradicionalni pohod v vojaških 
in športnih veščinah z družabnim srečanjem na Pečkah za vse 
naše člane, njihove družinske člane in prijatelje. Tokrat so se 
nam na povabilo pridružili tudi častniki iz Dravograda. 

Pohod smo izvedli v soboto, 30. avgusta 2008, z zbirališčem 
pod Meranovim, na dvorišču g. Prevorčiča, predsednika enote 
Limbuš.V prijetnem avgustovskem jutru se je ob jutranji kavi, 
pecivu in šilčku domačega borovničevca pozdravljala večina 
že starih znancev, spoznavali pa smo tudi nove. Kmalu smo 
izvedli prvo delovno točko z našega programa pod vodstvom 
budne komisije, ki so jo sestavljali g. Silvo Bedrač, g. Bojan 
Črtalič, g. Janez Karničnik in g. Mišo Frajzman, ki nas je zelo 
realno ocenjevala pri ruskem kegljanju. Po uspešnem zaključku 
te prve delovne točke smo se podali na kmetijo Potočnik, kjer 

nas je kot vedno pričakala gospodinja Marica in nam postregla 
z obilno malico: enolončnico, gibanico ter potico iz domače 
krušne peči. Za večletno dobro sodelovanje pri organizaciji 
pohodov na Pečke je podpredsednik OZSČ Maribor g. Silvo 
Bedrač gospe Marici izročil v zahvalo pisno priznanje OZSČ 
Maribor.  

Po obilni malici smo pod vodstvom našega starega vodnika 
Franca in v spremstvu izkušenega harmonikaša Najgliča 
nadaljevali pot po poti partizanskega kurirja Vlada Robiča na 
Pečke. Vsi tisti udeleženci, ki poti niso zmogli peš, so imeli 
organiziran prevoz. Po prihodu pohodnikov na cilj ob približno 
12.30 uri, smo v sončnem opoldnevu nadaljevali z drugo in 
tretjo delovno točko. Vodja tekmovanja z zračno puško g. Silvo 
Bedrač je s svojo strokovnostjo poskrbel, da je vse potekalo 
hitro in brez nezgod. Za njim ni zaostajal niti vodja tekmovanja 
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v metu šolske bombe, g. Mišo Frajzman. Zato se je obema 
potrebno v imenu organizacijskega odbora za izvedbo pohoda 
tudi zahvaliti. 

Sledilo je obilno kosilo z žara, ki nam ga je pripravila ga. Oset, 
nadaljevalo pa z dobro vinsko kapljico kmetije Marin, tako da 
smo se dobro okrepčali. Pred odhodom nazaj v dolino smo 
razglasili rezultate tekmovanj ter za prva mesta podelili pokale, 
za druga in tretja mesta pa diplome. 

Vsi pohodniki, ki so se podali v dolino peš, so se ustavili 
nazadnje še na Meranovem, kjer smo nadaljevali druženje z 
glasbo – harmonikašu Najgliču se je pridružil še g. Boško s 
trobento. Obema se za vesele viže tudi zahvaljujemo. Prav tako 
se zahvaljujemo vsem, ki so pomagali pri izvedbi pohoda. 

Ob koncu srečanja smo si zaželeli ponovnega srečanja 
naslednje leto.

Doseženi rezultati tekmovanja v streljanju z zračno puško, 
ruskem kegljanju in metanju šolske bombe so bili naslednji:

Streljanje z zračno puško – EKIPNO:
1.mesto: predsedstvo OZSČ – MB
2.mesto: Studenci 2 – moški
3.mesto: Studenci 1 – moški

Streljanje z zračno puško – POSAMEZNO:
1. mesto: Jože TEMNIKAR – Koroška
2. mesto: Friderik SMONKAR – Studenci 1
3. mesto: Silvo BEDRAČ – predsedstvo OZSČ – MB

Rusko kegljanje – EKIPNO:
1.mesto: Limbuš 1 – moški
2.mesto: Limbuš 1 – ženske
3.mesto: Pekre 1 – moški

Rusko kegljanje – POSAMEZNO:
1.mesto: Vlado MURŠEC – Limbuš 1 - moški
2.mesto: Vlado TOMAŽIN – Pekre 1 - moški
3.mesto: Marija KARNIČNIK – Limbuš 1 – ženske

Metanje šolske ročne bombe – EKIPNO:
1. mesto: predsedstvo OZSČ – MB
2. mesto: Limbuš 2 – moški
3. mesto: Studenci 2 – moški

Metanje šolske ročne bombe – POSAMEZNO:
1.mesto: Silvo BEDRAČ – predsedstvo OZSČ – MB
2.mesto: Boško VEGIC – Limbuš 2 – M/Z
3.mesto: Bojan ČERTALIČ – Pekre 2 – M

ČESTITKE VSEM!

Predsednik enote Limbuš
Franc Prevorčič

SODELOVANJE Z NK SLIVNICA

Sodelovanje med Območnim združenjem slovenskih častnikov 
Maribor (skrajšano OZSČ Maribor) in NK Slivnica na športnem 
področju sega v začetek leta 2005, v mesec februar.
Na letni konferenci enote OZSČ Maribor – Slivnica so se 
takratni predsednik ŠD Slivnica, obenem tudi častnik in aktivni 

član enote, Drago Mlakar, Danilo Lubej, takratni predsednik 
KS Slivnica, in Bruno Kremavc, predsednik enote Slivnica, 
dogovorili, da bi ob krajevnem prazniku v Slivnici organizirali 
nogometno srečanje med veterani NK Slivnice in ekipo OZSČ 
Maribor. Revijalno srečanje v septembru 2005 je kljub visoki 
zmagi veteranov NK Slivnice, ki so bili takrat tudi prvaki 
veteranske lige MNZM, preraslo v vsakoletno tradicionalno 
»fair-play« srečanje, ki so ga družno v prijateljskem ozračju 
zaključili sodelujoči na pogostitvi ob zaključku krajevnega 
praznika. Doslej sta ekipi NK Slivnice in OZSČ Maribor odigrali 4 
srečanja, ki so se končala z naslednjimi rezultati: 9:2 (6:1), 3:2 
(1:1), 5:5 (1:1) in letos, v soboto, 13. 9. 2008, s 4:2 (1:1), torej 
3 zmage in en remi v korist domačinov - veteranov iz Slivnice. 
Toda domačinov, ki so zaigrali za častniško ekipo OZSČ MB, je 
tudi iz naše občine kar nekaj: Silvester Partlič, Drago Mlakar, 
Zvonko Ribič, Rok Ribič, Franjo Pokos, Danilo Lubej, Danilo 
Repec, Bruno Kremavc, Maksimiljan Rojko (enota Slivnica) ter 
Marijan Frangež, Zlatko Krajnc, Milan Šikman, Gregor Šikman, 
Ciril Mom in Branko Stupan (enota Hoče). V ekipi OZSČ Maribor 
so nastopili tudi člani enote Slivnica, ki bivajo izven občine – 
Andrej Čeh, Tomaž Vrhovnik in Gorazd Krajnc.

Tekma se je odigrala na lepo pripravljenem igrišču NK Slivnice, 
sledila je še prvenstvena tekma članov NK Slivnice. Ekipi sta 

SODELOVANJE OBMOČNEGA ZDRUŽENJA SLOVENSKIH 
ČASTNIKOV MARIBOR Z 

NOGOMETNIM KLUBOM SLIVNICA
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se predstavili v naslednjih postavah:
Veterani NK Slivnice: Andrej Leitinger, Robi Furh, Branko Cesar, 
Mišo Razboršek, Branko Lukič, Milenko Petrovič, Robi Leitinger, 
Daniel Lorbek, Miran Žganec, Slavko Černoga, Alojz Rajtmajer 
in Iztok Rudolf. 
OZSČ Maribor: Ciril Mom, Marijan Frangež, Boris Heričko, Zlatko 
Krajnc, Branko Stupan, Zvonko Ribič, Andrej Čeh, Maksimiljan 
Rojko, Maksimiljan Črnko, Zlatko Višnar, Zdenko Cehnar, (Rok 

Ribič in Milan Šikman).
Tekmo je sodil Vjekoslav Buhin, dolgoletni sodnik in še 
funkcionar MNZ Maribor, tudi trener uspešne selekcije U-12 
NK Slivnice.
Prvi polčas se je pričel s hladnim tušem za častniško ekipo. 
Že v 2. minuti je s precejšnje razdalje s čudovitim t. i. »lobom« 
slivniške veterane popeljal v vodstvo »rutiner« Alojz Rajtmajer 
– Luis. 4 minute pred koncem polčasa so častniki z golom 
Roka Ribiča izenačili izid. Z rezultatom 1:1 se je prvi polčas 
tudi zaključil. Drugi polčas je pokazal realno stanje moči. 
Najprej je za vodstvo 2:1 za slivniške veterane poskrbel Slavko 
Černoga, tudi sedanji predsednik ŠD Slivnica. Vselej nevarni 
Robi »Lajta«, kakor ga kličejo, je do 58. minute prispeval še dva 
– bilo je 3:1. Da zmaga gostiteljev ni bila višja, je minuto pred 
koncem tekme, v 59. minuti, še enkrat poskrbel mladi up Rok 
Ribič, ki je elegantno v stilu Messija pometel z ožjo obrambo 
slivniških veteranov. Tekma se je končala s 4:1. Še kar znosno, 
sem se tolažil. Po tekmi smo družno ob okusni hrani in kapljici 
rujnega (ne vsi, se ve) obujali spomine. Zvečer ob zaključku 
krajevnega praznika smo od predsednika KS Slivnica Srečka 
Ornika prejeli še pokal za sodelovanje.

Bruno Kremavc, stotnik,
podpredsednik OZSČ Maribor

POČEK 2008

ZMOŽNOSTI SLOVENSKA VOJSKA - POČEK 2008

Območno združenje slovenskih častnikov Maribor (OZSČ) in 
Društvo upokojencev MORS, sekcija Maribor, smo se udeležili 
ogleda največje vaje Slovenske vojske na Počku. Avtobus nam 
je zagotovila 72. br. SV. Na pot smo krenili zjutraj ob 6.30 uri 
izpred Vojašnice generala Maistra. Pot nas je vodila mimo 
prestolnice, ki je ni bilo mogoče videti, ker jo je prekrivala 
gosta megla. Počitek smo si privoščili pred prihodom na cilj na 
Poček. Ob našem prihodu je bilo zbranih že veliko gledalcev. Ob 
pričetku vaje je začelo močno deževati, kar je vajo še dodatno 
utežilo vsem. Vojaki so se seveda na ta način preiskusili v 
neugodnih vremenskih pogojih in se je avtentičnost vaje še 
povečala. Naše prisostvovanje pa je bilo ob takšnem vremenu 
oteženo. 
Vaja se je pričela odvijati na kontrolni točki z vstopom vojaškega 
vozila, ki so ga tukaj natančno pregledali in s tem preprečili 
vnos eventuelno pritrjenega oz. skritega razstreliva. Za njim 
je pripeljal še civilni avtomobil, ki se je ustavil pred kontrolno 
točko, iz njega je izstopil terorist in začel streljati po vojakih, ki 
so ga hitro onesposobili. Sovoznik je hotel pobegniti, a ga je 
ustavil pes, odlično naučen in usposobljen za pomoč v ključnih 
trenutkih. 
Vaja se je nadaljevala z bojnim streljanjem s TH 155 mm. Vse 
je trajalo kakšno uro, nakar smo se odpeljali z avtobusi na 
naslednje vadbišče, imenovano LIPA.
Na tribuni vadbišča Lipa je bil med opazovalci še načelnik 
Generalštaba SV generalpodpolkovnik Albin Gutman.Tu smo 
si ogledali streljanje s tanki M 84 in M 55 S, z avtomatsko 
puško AP FN 2000 S, s puškomitraljezi MINIMI in MAG, z 
ostrostrelnimi puškami ULTIMA RATIO COMMANDO 7,62 mm, 
338 LM MINI HECATE 8,6 mm in HECATE 12,7 mm, s podcevnim 
bombometom za avtomatsko puško FN 2000S, streljanje z PM 
in bojno delovanje iz vozila HUMMER, streljanje s PAM 12,7 
mm iz vozila VALUK in PATRIA 8X8.

Po koncu vaje smo se z avtobusi odpeljali v tabor BILE. Tukaj 
je bila predstavitev vseh vrst orožja in bojnih vozil, ki so bila 
uporabljena na vadbišču. Predstavljen je bil še tabor GLORIJA 
III. Tu je bilo organizirano kosilo - odličen pasulj. 
V imenu OZSČ Maribor Društva upokojencev MORS se 
zahvaljujemo SV in 72. br. SV za dobro organizacijo in možnost 
naše udeležbe. Bli smo navdušeni nad videnim in se polni 
prijetnih vtisov vračali proti domu. Veseli bomo novega vabila 
za udeležbo na podobnih vajah.

Danilo Premzel 
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ŠAH V MALEČNIKU JE TRADICIJA

Že vrsto let se dobivamo v Malečniku na šahovskem turnirju. 
Vsaka taka prireditev zahteva veliko truda pri organizaciji in 
angažiranje večjega števila članov enote ZSČ Malečnik – 
Ruperče. Med stalnimi člani organizacijskega odbora je tudi 
Stanislav Anžel, ki kot dolgoletni tehnični vodja turnirja skrbi 
za povezavo med Šahovskim klubom Malečnik in enoto ZSČ 
Malečnik- Ruperče, saj je član obeh organizacij.
Glede na to, da je g. Anžel po eni strani umetniška duša, 
saj se ukvarja s kiparstvom, po drugi strani pa je navdušen 
šahist, se mi je kot oseba zdel zanimiv in zato vam ga želim 
predstaviti. Zastavil sem mu nekaj vprašanj, s katerimi vam ga 
bom skušam približati.

Kot sem slišal, niste domačin v Malečniku. Kaj vas je prineslo 
v ta kraj?
V Malečnik sem prišel po zdravje. Potreboval sem domačo 
hrano in domače rdeče vino za dobro kri. Še zdaj sem zdrav.

Kako dolgo že igrate šah in kdo vas je navdušil?
Šah igram od 12. leta naprej. Naučili in navdušili so me sošolci 
v domu v Rušah. 
Najprej šola, nato različne žoge in šah.

Za šah ste navduševali tudi učence na šoli v Malečniku. Nam 
lahko na kratko poveste, koliko generacij mladih šahistov 
je šlo skozi vaše roke in kaj je bil njihov največji dosežek na 
tekmovanjih?
Šah sem naučil igrati in tekmovati čez 30 generacij, še prej pa 
nekaj generacij v mariborskih dijaških domovih.
Leta 1984 je na OŠ Malečnik igralo šah okrog 200 učencev. 
Bilo je naporno, saj med učitelji nisem našel stalnega mentorja, 
ki bi mi konstantno pomagal pri delu.
Biti med zmagovalci ali prvimi tremi je vedno prijetno. Včasih 
je tudi nam uspelo. Vendar je še nekaj več. Naučiti mlade, da 
po zmagi pride poraz, da odličen šahist zmagovalec potrebuje 
dobrega nasprotnika, da je šah rekreacija in druženje ali 
tekmovalnost. Iz množičnosti lahko raste kvaliteta. Sam sem 
dajal prednost množičnosti, kajti šah ima ogromno dokazanih 
pedagoških in drugih kvalitet, ki pozitivno oblikujejo mladega 
človeka.

Ali je kdo med njimi tudi znan širši slovenski javnosti?
Danes ne, takrat pa so bili naši mladi šahisti zelo znani: Andrej 

Krajnc, Marko Krajnc, Boris Šoštarič, Denis Šoštarič, Darja 
Marko, Marija Črnko, Alenka Črnko, Marjana Simonič… Mnoga 
leta je bila OŠ Malečnik med 10. najboljšimi osnovnimi šolami 
v Sloveniji. Organizirali smo šahovske tabore, ki se jih mladi 
najrajši spominjajo.

Kdaj je nastal ŠK Malečnik in kaj vse ste počeli v tem 
klubu?
ŠK Malečnik je nastal 1982 leta, ko smo dokončali današnji 
šahovski objekt. Mnogo let sem bil edini mentor Šahovske šole 
Malečnik v ŠK Malečnik, kar nekaj let pa sem bil predsednik 
kluba. Naša ekipa tekmuje v 3. državni šahovski ligi. Doslej 
sem bil tudi stalni član ekipe. Sem tudi v upravnem odboru in 
svetovalec novemu predsedniku.

Okolico Osnovne šole Malečnik in širšo okolico kraja krasi 
veliko lesenih skulptur, ki ste jih oblikoval. Nam lahko o njih 
kaj poveste?
Skulpture, ki krasijo skoraj vse mariborske šole, so izdelali 
učenci na Formi vivi v lesu v Malečniku. To je tridnevna kiparska 
delavnica, kjer učenec spozna nastanek kiparske umetnine od 
ideje preko izdelave do razstave in kataloga. Letos je bila že 
24. delavnica in upamo, da bo ta likovni projekt kmalu postal 
mariborski in evropski projekt.

Mlade ste poleg učenja igranja šaha navduševali tudi nad 
lepoto umetnosti. Kaj nam lahko poveste o tem?
Lahko rečem, da sem imel srečo, da sem učencem lahko podajal 
osnove o lepoti različnih umetnosti, predvsem likovne. Radi so 
imeli likovni pouk, saj so dobili koristna znanja za srednjo šolo 
in za življenje. Vsi predmeti enakovredno oblikujejo učenca. 
Česa je pravzaprav več - številk ali barv ali besed?

In za konec najinega pogovora bi vam rad postavil še eno 
vprašanje. Povejte mi, kakšna je povezava med igranjem 
šaha in umetnostjo? Pri vas se namreč združujete obe 
dejavnosti.
Vrhunski šah je sam po sebi umetnost. Kadar igra človek, ne 
računalnik. Računalnik nima čustvenega naboja in manjka mu 
mnogo pedagoških vrlin. Mnogi umetniki in geniji še danes 
radi igrajo šah. Pa tudi častniki, vojaki in generali.
Sicer pa v vsaki umetnosti ostaja določena skrivnost, tudi v 
šahovski igri.
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Tudi letos so se konec maja zbrali šahisti OZSČ Maribor na 12. tradicionalnem šahovskem turnirju v športnem parku Berla v 
malečniku, kjer ima svoje prostore Šahovski klub Malečnik, in prekrižali figure. Na turnirju so se šahisti pomerili posamično in 
ekipno. Prvi trije iz obeh konkurenc so prejeli pokale, vse sodelujoče ekipe, ki jih je bilo 6, pa priznanja za sodelovanje na turnirju. 
Med 25. sodelujočimi šahisti so bili najboljši v posamezni konkurenci sledeči:

1. mesto: Borut Kukovec (Ekipa Pekre )
2. mesto: Mirko Slana ( Ekipa Malečnik )
3. mesto: Milan Krivec ( Ekipa Malečnik )

V ekipni konkurenci pa se tudi letos niso dali presenetiti domačini.

1. mesto: Ekipa Malečnik
2. mesto: Ekipa Katarza 
3. mesto: Ekipa Pekre

Igor Pahor
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Obvestilo!

Vse člane OZSČ obveščamo, da so uradne ure vsako 
sredo v tednu, od 10.00 ure do 13.00 ure na sedežu 
OZSČ Maribor, Rotovški trg 9. Morebitne informacije 
pa lahko dobite tudi pri Ilki Riedl na gsm št.: 041/ 
458 309, ob uradnih urah pa na telefon št.: 02/ 220 
17 08.

Uredništvo

90. OBLETNICA BOJEV ZA 
SEVERNO MEJO IN DAN 

RUDOLFA MAISTRA

...sekretar pri malici...






